
Salut tornar� a demanar la setmana que ve la retirada de la

mascareta a lÕescola: ÒSi no, tirarem pel dretÓ

Argimon explica que ÒpressionaranÓ Sanitat en el consell inter territorial,

per� que si no sÕaconsegueix, Catalunya ho tirar� endavant

El conseller diu que el govern espanyol parla dÕeliminar-la als interiors

despr�s de Setmana Santa

Alumnes amb mascareta en una escola de Girona

QUIM PUIG.

El conseller de Salut, Josep Maria Argimon, no ha aclarit quan es

traur� lÕobligaci� de por tar mascareta als interiors a la poblaci� en

general, i ha assenyalat que el president espanyol, Pedro S�nchez,

ha retardat lÕanunci f ins despr�s de Setmana Santa per altres

q�estions dÕactualitat, com la guerra a Ucra�na o la problem�tica

generada sobre el S�hara Occidental, per exemple. En una

entrevista a RAC 1, Argimon ha considerat que la mascareta es

podria treure ja i que si no ho aprova Sanitat, el govern podria Òtirar

pel dretÓ i aprovar-ho a Catalunya pel que fa a les escoles. Sobre

aquest punt, Argimon ha defensat el que va dir fa unes setmanes,

quan va af irmar que es comen�arien a treure les mascareta als

centres educatius abans de Setmana Santa. Argimon ha explicat que tornaran a plantejar aquesta opci� al

consell inter territorial de Salut que hi ha convocat de forma presencial la setmana que ve amb un document que

ho justif iqui. Argimon ha recordat que les mascaretes estan marcades per un decret estatal.

Segons ha af irmat el conseller, caldria prendre la mesura de forma immediata almenys per als escolars m�s

petits. I ha reiterat, com ja va anunciar fa unes setmanes, que primer es comen�ar� la retirada pels dÕinfantil i

Prim�ria i despr�s sÕanir� ampliant a secund�ria i batxillerat.

ÒNo podem estar amb els nanos tot el dia amb la mascaretaÓ, ha dit, i ha respost af irmativament quan se li ha

preguntat si tiraria pel dret en cas que el Ministeri de Sanitat no avanc�s.

Salut ja va demanar la retirada de les mascaretes als espais interiors en el consell inter territorial de Salut del 2

de mar�, per� la proposta es va rebre amb recel per les algunes comunitats, que van apostar per la Òprud�nciaÓ.

M�s de 200 milions de sobrecost per la pujada de la llumArgimon tamb� ha volgut cridar lÕatenci� sobre els

efectes de la pujada de la llum en tots els �mbits, tamb� en el de la Salut. En aquest sentit, ha explicat que el

depar tament preveu un sobrecost de m�s de 200 MEUR aquest any per la factura de la llum, ja que els hospitals

s�n grans consumidors dÕenergia.

Aquests recursos, per tant, no es podran destinar a lÕactivitat assistencial. ÒI aix� en tots els nivells de la nostra

societatÓ, ha concl�s.



Pel que fa a lÕatenci� prim�ria, Argimon ha apostat per tornar al 2019 en molts aspectes, per� tamb� aprof itar les

opor tunitats que ha donat la pand�mia en lÕ�mbit digital. Segons ell, per�, les persones grans Òhan de poder fer

el que han fet tota la vida, anar al CAP presencialmentÓ, i no nom�s per fer visites, f ins i tot tamb� per fer els

tr�mits.
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